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Gaismas iela 19 k-9-1, Ķekava, Ķekavas novads, LV-2123, 

tālrunis 67935803, e-pasts: novads@kekava.lv 

 

 

  

ĪPAŠUMU KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 9.  

 

2024. gada 16. aprīlī.  

Attālināta sanāksme.  

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.14:15. 

 

Sēdes vadītāja - komitejas priekšsēdētāja Kristīne Hāze 

Protokolētāja - sēžu sekretāre Jana Skrējāne  

 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām - Edgars Brigmanis, Andris Vītols, Indra Priede, Aigars Vītols.   

 

Pašvaldības darbinieki – Juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne, Īpašumu speciālistes 

Liesma Gorelova, Vaira Ozoliņa, Aija Ciseļonoka, Zemes ierīcības inženiere Daiga Ozola. 

Attīstības un būvniecības pārvaldes vadītājas vietnieks Juris Križanovskis.  

 

 

Darba kārtība 

 

1. Par bieži sastopamo derīgo izrakteņu ieguves atļauju  smilts un aleirīta atradnē “Gailēni”;  

2. Par dzīvojamās platības īres līguma izbeigšanu privātpersonai (V.L.);  

3. PIEBALSOJAMAIS - Par dzīvojamās platības izīrēšanu privātpersonai (M.A);  

4. Komitejas atzinums - Par atzīmes dzēšanu nekustamajā īpašumā "Aizkraukļi", Ķekavas 

pagastā, Ķekavas novadā;  

5. Par zemes gabala Atpūtas iela, Valdlaučos, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, daļas un uz tā 

esošā auto stāvlaukuma, nomas tiesības izsoles rezultātu apstiprināšanu un līguma noslēgšanu;  

6. Par zemes gabala “Centra masīvs”, Daugmalē, Daugmales pagastā, Ķekavas novadā, daļas 

nomas tiesības izsoles rezultātu apstiprināšanu un līguma noslēgšanu;  

7. Par zemes gabala Gaismas iela 20, Ķekavā, Ķekavas novadā, daļas nomas tiesības izsoles 

rezultātu apstiprināšanu un līguma noslēgšanu;  

8. Par zemes gabala Smilšu iela, Baložos, Ķekavas novadā, daļas un uz tā esošā auto 

stāvlaukuma nomas tiesības izsoles rezultātu apstiprināšanu un līguma noslēgšanu;  

9. Grozījumi 2023.gada 24.maija Ķekavas novada domes ārkārtas sēdes lēmumā Nr.1. “Par 

Ķekavas novada pašvaldības īpašumā un valdījumā esošās neapbūvētās zemes un degradētās 

teritorijas izmantošanas iespēju izvērtējumu apstiprināšanu”;  

10. Informatīvs - Par valsts vietējo autoceļu V25 Krogzemji - Vāveres;  

11. Par telpu grupas nodošanu bezatlīdzības lietošanā Ķekavas svarbumbu celšanas klubam;  

12. Komitejas atzinums - Par zemes piešķiršanu nomā uz daļu no pašvaldības nekustamā īpašuma 

"Kaļķīši", Katlakalnā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā;  

13. Komitejas atzinums - Par zemes piešķiršanu nomā  uz daļu no pašvaldības nekustamā īpašuma 

“Spriegumi”, Ķekavā, Ķekavas novadā,;  
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14. Komitejas atzinums - Par zemes piešķiršanu nomā privātpersonai (R.R.) Dzels ielā 22, 

Baložos, Ķekavas novadā,;  

15. Par ēku izvietojuma saskaņošanu nekustamajā īpašumā “Skolas ielā 33” Baldonē, Ķekavas 

novadā;  

16. Komitejas atzinums - Par zemes daļas piešķiršanu nomā privātpersonai pašvaldības 

nekustamā īpašumā "Grundes" Baldonē;  

17. Komitejas atzinums - Par zemes daļas piešķiršanu nomā privātpersonai Daugavas ielā 9A, 

Baldonē;  

18. Informatīvs - Par ēku novietojuma saskaņošanu NĪ Flokšu iela 4, Katlakalnā;  

19. Komitejas atzinums - Par zemes piešķiršanu nomā privātpersonai "Centra masīvā", Daugmalē, 

Daugmales pagastā;  

20. PIEBALSOJAMAIS -  Informatīvs - Ziņojums  par Ķekavas novada pašvaldības 2023. gada 

27. septembra saistošiem noteikumiem Nr. 19/2023 “Par īpaši aizsargājamo dabas teritoriju 

izveidošanu, aizsardzību un izmantošanu Ķekavas novada pašvaldības teritorijā”. 

 

Kristīne Hāze atklāj sēdi. 

 

 

Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Kristīne Hāze. Informē, ka ir iesniegusi priekšlikumus par darba 

kārtības papildināšanu ar diviem piebalsojamiem jautājumiem.  

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, K. Hāze aicina balsot par izvirzīto priekšlikumu.   

 

1. Priekšlikums no Kristīnes Hāzes - 

Pievienot Darba kārtībai un skatīt jautājumu Ziņojums par Ķekavas novada pašvaldības 

2023. gada 27. septembra saistošiem noteikumiem Nr. 19/2023 “Par īpaši aizsargājamo 

dabas teritoriju izveidošanu, aizsardzību un izmantošanu Ķekavas novada pašvaldības 

teritorijā”, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Indra 

Priede, Kristīne Hāze), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Īpašumu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt.  

 

2. Priekšlikums no Kristīnes Hāzes - 

Pievienot Darba kārtībai un skatīt kā Nr.4 jautājumu Par dzīvojamās platības izīrēšanu, 

M.A, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Indra 

Priede, Kristīne Hāze), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Īpašumu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt.  
 

 

K. Hāze aicina apstiprināt darba kārtību balsojot.  

 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, 

Indra Priede, Kristīne Hāze), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Īpašumu komiteja nolemj: 

Apstiprināt komitejas 2024. gada 16. aprīļa sēdes darba kārtību. 

 



 

 

1. Par bieži sastopamo derīgo izrakteņu ieguves atļauju  smilts un aleirīta atradnē 

“Gailēni” 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:02:00) 

 

Par jautājumu ziņo Sigita Varika. Ķekavas novada pašvaldībā 2024.gada 14.martā saņemts 

SIA “SS TRANSPORT” iesniegums bieži sastopamo derīgo izrakteņu atļaujas saņemšanai 

atradnē “Gailēni” nekustamajā īpašumā “Gailēni” Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā.  
 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un  K. Hāze aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu –  

Par bieži sastopamo derīgo izrakteņu ieguves atļauju  smilts un aleirīta atradnē “Gailēni, 

Atklāti balsojot ar ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, 

Indra Priede, Kristīne Hāze), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Īpašumu komiteja nolemj: 
Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1.  

 

 

 

 

2. Par dzīvojamās platības īres līguma izbeigšanu privātpersonai (V.L.) 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:06:05) 

 

Par jautājumu ziņo Liesma Gorelova. Ķekavas novada pašvaldībā saņemts privātpersonas 

2018.gada 21.maija iesniegums, kurā viņš lūdz pārslēgt īres līgumu.  

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un  K. Hāze aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu –  

Par dzīvojamās platības īres līguma izbeigšanu privātpersonai (V.L.), 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Indra 

Priede, Kristīne Hāze), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Īpašumu komiteja nolemj: 
Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 2.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

3. Par dzīvojamās platības izīrēšanu privātpersonai (M.A)  

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:08:40) 

 

Par jautājumu ziņo Liesma Gorelova. Ķekavas novada pašvaldībā saņemts privātpersonas 

iesniegums par dzīvojamās telpas-dzīvokļa īres līguma pagarināšanu.  

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un  K. Hāze aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu –  

Par dzīvojamās platības izīrēšanu privātpersonai (M.A), 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Indra 

Priede, Kristīne Hāze), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Īpašumu komiteja nolemj: 
Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 3.  

 

 

 

 

4. Komitejas atzinums - Par atzīmes dzēšanu nekustamajā īpašumā "Aizkraukļi", 

Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:10:05) 

 

Par jautājumu ziņo Daiga Ozola. Ķekavas novada pašvaldībā saņemts privātpersonas 

iesniegums ar lūgumu izdot izziņu par atzīmes dzēšanu nekustamajā īpašumā "Aizkraukļi", 

Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās Kristīne Hāze, Juris Križanovskis, Daiga Ozola, Aigars 

Vītols.   

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un K. Hāze aicina balsot par izvirzīto 

priekšlikumu.  

 

Priekšlikums no Kristīnes Hāzes - 

Neatbalstīt atzīmes dzēšanu un izziņas sagatavošanu, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Indra 

Priede, Kristīne Hāze), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Īpašumu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt.  

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

5. Par zemes gabala Atpūtas iela, Valdlaučos, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, daļas 

un uz tā esošā auto stāvlaukuma, nomas tiesības izsoles rezultātu apstiprināšanu un 

līguma noslēgšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:16:00) 

 

Par jautājumu ziņo Daiga Ozola.  Atbilstoši Ķekavas novada domes 2024.gada 13.marta sēdes 

lēmumam “Par nomas tiesības izsoli uz daļu no pašvaldības nekustamā īpašuma Atpūtas iela, 

Valdlaučos, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, minētā nomas tiesība tika izsolīta 2024.gada 

9.aprīlī. Nomas tiesības nosolīja SIA “Ignitis Latvija”, par EUR 4,75 (četri euro un 

septiņdesmit pieci euro centi) par 1 m2 mēnesī, bez pievienotās vērtības nodokļa. 

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un  K. Hāze aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu –  

Par zemes gabala Atpūtas iela, Valdlaučos, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, daļas un 

uz tā esošā auto stāvlaukuma, nomas tiesības izsoles rezultātu apstiprināšanu un līguma 

noslēgšanu, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Indra 

Priede, Kristīne Hāze), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Īpašumu komiteja nolemj: 
Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 4. 

 

 

 

6. Par zemes gabala “Centra masīvs”, Daugmalē, Daugmales pagastā, Ķekavas novadā, 

daļas nomas tiesības izsoles rezultātu apstiprināšanu un līguma noslēgšanu  

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:17:20) 

 

Par jautājumu ziņo Daiga Ozola.  Atbilstoši Ķekavas novada domes 2024.gada 13.marta sēdes 

lēmumam “Par nomas tiesības izsoli uz daļu no pašvaldības nekustamā īpašuma “Centra 

masīvs”, Daugmalē, Daugmales pagastā, Ķekavas novadā, minētā nomas tiesība tika izsolīta 

2024.gada 9.aprīlī. Nomas tiesības nosolīja AS “Latvenergo” par EUR 2,25 (divi euro un 

divdesmit pieci euro centi) par 1 m2 mēnesī, bez pievienotās vērtības nodokļa. 

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un  K. Hāze aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu –  

Par zemes gabala “Centra masīvs”, Daugmalē, Daugmales pagastā, Ķekavas novadā, 

daļas nomas tiesības izsoles rezultātu apstiprināšanu un līguma noslēgšanu, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Indra 

Priede, Kristīne Hāze), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Īpašumu komiteja nolemj: 
Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 5. 

 



 

 

7. Par zemes gabala Gaismas iela 20, Ķekavā, Ķekavas novadā, daļas nomas tiesības 

izsoles rezultātu apstiprināšanu un līguma noslēgšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:18:15) 

 

Par jautājumu ziņo Daiga Ozola.  Atbilstoši Ķekavas novada domes 2024.gada 13.marta sēdes 

lēmumam “Par nomas tiesības izsoli uz daļu no pašvaldības nekustamā īpašuma Gaismas iela 

20, Ķekavā, Ķekavas novadā, minētā nomas tiesība tika izsolīta 2024.gada 9.aprīlī. Nomas 

tiesības nosolīja AS “Latvenergo”par EUR 2,25 (divi euro un divdesmit pieci euro centi) par 

1 m2 mēnesī, bez pievienotās vērtības nodokļa. 

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un  K. Hāze aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu –  

Par zemes gabala Gaismas iela 20, Ķekavā, Ķekavas novadā, daļas nomas tiesības 

izsoles rezultātu apstiprināšanu un līguma noslēgšanu, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Indra 

Priede, Kristīne Hāze), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Īpašumu komiteja nolemj: 
Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 6. 

 

 

 

8. Par zemes gabala Smilšu iela, Baložos, Ķekavas novadā, daļas un uz tā esošā auto 

stāvlaukuma nomas tiesības izsoles rezultātu apstiprināšanu un līguma noslēgšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:19:25) 

 

Par jautājumu ziņo Daiga Ozola.  Atbilstoši Ķekavas novada domes 2024.gada 13.marta sēdes 

lēmumam “Par nomas tiesības izsoli uz daļu no pašvaldības nekustamā īpašuma Smilšu iela, 

Baložos, Ķekavas novadā, minētā nomas tiesība tika izsolīta 2024.gada 9.aprīlī. Nomas tiesības 

nosolīja AS “Latvenergo”, reģistrācijas numurs 40003032949, par EUR 2,25 (divi euro un 

divdesmit pieci euro centi) par 1 m2 mēnesī, bez pievienotās vērtības nodokļa. 
 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās Kristīne Hāze, Aigars Vītols.  

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un  K. Hāze aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu –  

Par zemes gabala Smilšu iela, Baložos, Ķekavas novadā, daļas un uz tā esošā auto 

stāvlaukuma nomas tiesības izsoles rezultātu apstiprināšanu un līguma noslēgšanu, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Indra 

Priede, Kristīne Hāze), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Īpašumu komiteja nolemj: 
Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 7. 



 

 

9. Grozījumi 2023.gada 24.maija Ķekavas novada domes ārkārtas sēdes lēmumā Nr.1. 

“Par Ķekavas novada pašvaldības īpašumā un valdījumā esošās neapbūvētās zemes un 

degradētās teritorijas izmantošanas iespēju izvērtējumu apstiprināšanu” 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:20:20) 

 

Par jautājumu ziņo Daiga Ozola.  Ir sagatavots lēmumprojekts par Grozījumiem 2023.gada 

24.maija Ķekavas novada domes ārkārtas sēdes lēmumā Nr.1. “Par Ķekavas novada 

pašvaldības īpašumā un valdījumā esošās neapbūvētās zemes un degradētās teritorijas 

izmantošanas iespēju izvērtējumu apstiprināšanu” 

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un  K. Hāze aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu –  

Grozījumi 2023.gada 24.maija Ķekavas novada domes ārkārtas sēdes lēmumā Nr.1. “Par 

Ķekavas novada pašvaldības īpašumā un valdījumā esošās neapbūvētās zemes un 

degradētās teritorijas izmantošanas iespēju izvērtējumu apstiprināšanu”, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Indra 

Priede, Kristīne Hāze), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Īpašumu komiteja nolemj: 
Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 8. 

 

 

 

 

10. Informatīvs - Par valsts vietējo autoceļu V25 Krogzemji - Vāveres 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:22:40) 

 

Par jautājumu ziņo Daiga Ozola. Ir saņemta vēstule no VSIA “Latvijas Valsts ceļi”  ar  

aicinājumu Ķekavas novada pašvaldību izvērtēt iespējas pārņemt autoceļu V25 savā īpašumā. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās Andris Vītols, Daiga Ozola,  Aigars Vītols, Kristīne Hāze.  

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un K. Hāze aicina balsot par izvirzīto 

priekšlikumu.  

 

Priekšlikums no Kristīnes Hāzes - 

Komitejas atzinums-nepārņemt vietējo autoceļu V25, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Indra 

Priede, Kristīne Hāze), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Īpašumu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt.  

 

 

 

 

 

 



 

 

11. Par telpu grupas nodošanu bezatlīdzības lietošanā Ķekavas svarbumbu celšanas 

klubam 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:30:20) 

 

Par jautājumu ziņo Vaira Ozoliņa. Pašvaldībā saņemts biedrības “Ķekavas svarbumbu 

celšanas klubs” 2024. gada 9. aprīļa iesniegumu ar lūgumu piešķirt biedrībai bezatlīdzības 

lietošanā telpas Rāmavas ielā 27-13, Rāmavā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās Aigars Vītols, Kristīne Hāze, Vaira Ozoliņa.  

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un  K. Hāze aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu –  

Par telpu grupas nodošanu bezatlīdzības lietošanā Ķekavas svarbumbu celšanas klubam, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Indra 

Priede, Kristīne Hāze), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Īpašumu komiteja nolemj: 
Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 9. 

 

 

 

 

 

12. Komitejas atzinums - Par zemes piešķiršanu nomā uz daļu no pašvaldības nekustamā 

īpašuma "Kaļķīši", Katlakalnā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:33:30) 

 

Par jautājumu ziņo Vaira Ozoliņa. Pašvaldībā saņemts privātpersonas 2024 .gada 2. aprīļa 

iesniegums ar lūgumu piešķirt nomā zemes gabalu sakņu dārza ierīkošanai un uzturēšanai 

pašvaldības nekustamajā īpašumā “Kaļķīši”, Katlakalnā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā.  

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un K. Hāze aicina balsot par izvirzīto priekšlikumu.  

 

Priekšlikums no Kristīnes Hāzes - 

Atbalstīt līguma noslēgšanu, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Indra 

Priede, Kristīne Hāze), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Īpašumu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt.  

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

13. Komitejas atzinums - Par zemes piešķiršanu nomā  uz daļu no pašvaldības nekustamā 

īpašuma “Spriegumi”, Ķekavā, Ķekavas novadā, 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:36:50) 

 

Par jautājumu ziņo Vaira Ozoliņa. Pašvaldībā saņemts privātpersonas 2024 .gada 27. marta 

iesniegums ar lūgumu piešķirt nomā zemes gabalu sakņu dārza ierīkošanai un uzturēšanai 

pašvaldības nekustamajā īpašumā “Spriegumi”, Ķekavā, Ķekavas novadā.  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un K. Hāze aicina balsot par izvirzīto priekšlikumu.  

 

Priekšlikums no Kristīnes Hāzes - 

Atbalstīt līguma noslēgšanu, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Indra 

Priede, Kristīne Hāze), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Īpašumu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt.  

 

 

 

 

 

 

14. Komitejas atzinums - Par zemes piešķiršanu nomā privātpersonai (R.R.) Dzels ielā 22, 

Baložos, Ķekavas novadā, 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:38:20) 

 

Par jautājumu ziņo Vaira Ozoliņa. Pašvaldībā saņemts privātpersonas 2024 .gada 2. aprīļa 

iesniegums ar lūgumu piešķirt nomā zemes gabalu sakņu dārza ierīkošanai un uzturēšanai 

Baložu pilsētā, Ķekavas novadā.  

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un K. Hāze aicina balsot par izvirzīto priekšlikumu.  

 

Priekšlikums no Kristīnes Hāzes - 

Atbalstīt līguma noslēgšanu, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Indra 

Priede, Kristīne Hāze), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Īpašumu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt.  

 

 

 

 

15. Par ēku izvietojuma saskaņošanu nekustamajā īpašumā “Skolas ielā 33” Baldonē, 

Ķekavas novadā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:40:00) 

 

Par jautājumu ziņo Aija Ciseļonoka.  Pašvaldībā saņemts privātpersonas 2024.gada 9.aprīļa 

iesniegums ar lūgumu nekustamajā īpašumā “Skolas iela 33”izvietot pārbūvējamu dzīvojamās 

mājas nojumi 0,7m attālumā, jaunceļamu šķūni 1,5m attālumā no pašvaldības zemes robežas 

un saskaņot esošo siltumnīcu 2,17m attālumā no pašvaldības zemes robežas.  

 



 

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un  K. Hāze aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu –  

Par ēku izvietojuma saskaņošanu nekustamajā īpašumā “Skolas ielā 33” Baldonē, 

Ķekavas novadā, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Indra 

Priede, Kristīne Hāze), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Īpašumu komiteja nolemj: 
Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 10. 

 

 

 

16. Komitejas atzinums - Par zemes daļas piešķiršanu nomā privātpersonai pašvaldības 

nekustamā īpašumā "Grundes" Baldonē 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:46:10) 

 

Par jautājumu ziņo Aija Ciseļonoka. Pašvaldībā saņemts privātpersonas 2024.gada 18.marta 

iesniegums ar lūgumu piešķirt nomā zemi mazdārziņa ierīkošanai un uzturēšanai Baldones 

pilsētas teritorijā.  

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un K. Hāze aicina balsot par izvirzīto priekšlikumu.  

 

Priekšlikums no Kristīnes Hāzes - 

Atbalstīt nomas līguma noslēgšanu, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Indra 

Priede, Kristīne Hāze), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Īpašumu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt.  

 

 

 

 

17. Komitejas atzinums - Par zemes daļas piešķiršanu nomā privātpersonai Daugavas ielā 

9A, Baldonē 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:48:42) 

 

Par jautājumu ziņo Aija Ciseļonoka. Pašvaldībā saņemts privātpersonas 2024.gada 3.aprīļa 

iesniegumus ar lūgumu piešķirt nomā zemi mazdārziņa ierīkošanai un uzturēšanai Daugavas 

ielā 9A, Baldonē.  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un K. Hāze aicina balsot par izvirzīto priekšlikumu.  

 

Priekšlikums no Kristīnes Hāzes - 

Atbalstīt nomas līguma noslēgšanu, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Indra 

Priede, Kristīne Hāze), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Īpašumu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt.  

 

    



 

 

18. Informatīvs - Par ēku novietojuma saskaņošanu NĪ Flokšu iela 4, Katlakalnā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:50:00) 

 

Par jautājumu ziņo Aija Ciseļonoka. Pašvaldībā saņemts iesiegums no privātpersonas par 

vairāku ēku saskaņošanu nekustamajā īpašumā Flokšu ielā 4, Kaltlakalnā.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās Kristīne Hāze, Aija Ciseļonoka, Jānis Zvaigzne.  

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un K. Hāze aicina balsot par izvirzīto 

priekšlikumu.  

 

Priekšlikums no Kristīnes Hāzes - 

Atlikt jautājuma skatīšanu, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Indra 

Priede, Kristīne Hāze), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Īpašumu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt.  

 

 

 

 

 

 

19. Komitejas atzinums - Par zemes piešķiršanu nomā privātpersonai "Centra masīvā", 

Daugmalē, Daugmales pagastā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:59:30) 

 

 

Par jautājumu ziņo Vija Pleikšne.  Pašvaldībā saņemts privātpersonas 2024 .gada 27. marta 

iesniegums ar lūgumu piešķirt nomā zemes gabalu sakņu dārza ierīkošanai un uzturēšanai 

pašvaldības nekustamajā īpašumā “Centra masīvs”, Daugmalē, Daugmales pagastā, Ķekavas 

novadā.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās Kristīne Hāze, Aija Ciseļonoka, Jānis Zvaigzne.  

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un K. Hāze aicina balsot par izvirzīto 

priekšlikumu.  

 

Priekšlikums no Kristīnes Hāzes - 

Atbalstīt nomas līguma noslēgšanu, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Indra 

Priede, Kristīne Hāze), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Īpašumu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt.  

 

 

 

 

 

 

 



 

 

20. Informatīvs - Ziņojums  par Ķekavas novada pašvaldības 2023. gada 27. septembra 

saistošiem noteikumiem Nr. 19/2023 “Par īpaši aizsargājamo dabas teritoriju 

izveidošanu, aizsardzību un izmantošanu Ķekavas novada pašvaldības teritorijā” 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:00:45) 

 

Par jautājumu ziņo Sigita Varika.   Sniedz ziņojumu  par Ķekavas novada pašvaldības 2023. 

gada 27. septembra saistošiem noteikumiem Nr. 19/2023 “Par īpaši aizsargājamo dabas 

teritoriju izveidošanu, aizsardzību un izmantošanu Ķekavas novada pašvaldības teritorijā”.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās Kristīne Hāze, Sigita Varika, Aigars Vītols.  

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un K. Hāze aicina balsot par izvirzīto 

priekšlikumu.  

 

Priekšlikums no Kristīnes Hāzes - 

Komitejas atzinums- veidot darba grupu izpētes uzdevuma sagatavošanai,veikt cenu 

aptauju Dabas vērtību izpētei, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Indra 

Priede, Kristīne Hāze), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Īpašumu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt.  

 

 

 

 

Sēdi slēdz plkst.15:28 

 

 

 

 

Komitejas priekšsēdētājs:  (1PARAKSTS)  Kristīne Hāze 

 

Sēdes protokolētāja:   (2PARAKSTS)  Jana Skrējāne 

 

 

 

 

 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN 

SATUR LAIKA ZĪMOGU. 


